تعزيز الرعاية الصحية في بيئة العمل: زيارة وفد وزارة الصحة لشركة جيد تكستايل

في إطار سعيها المستمر لتحسين مستوى الرعاية الصحية والبيئة العملية، استقبلت شركة جيد تكستايل الإسماعيلية وفدًا رفيع المستوى من وزارة الصحة، برئاسة الدكتورة عبلة الألفي، نائب وزير الصحة والإسكان، والدكتور محمد عبدالسلام، رئيس غرفة الملابس الجاهزة. 

أعربت الدكتورة عبلة الألفي والدكتور محمد عبدالسلام عن إعجابهما الكبير بالمستوى الصحي الممتاز الذي تقدمه شركة جيد تكستايل لموظفيها وعائلاتهم. وأكد الوفد على أهمية توفير الرعاية الصحية الجيدة في تعزيز الإنتاجية والرفاهية للعاملين، مشيدًا بالجهود المبذولة لمتابعة صحة الموظفين وأبنائهم. كما أثنى الوفد على حضانة الأطفال الخاصة بالشركة، مشيرًا إلى الالتزام الكبير بتقديم رعاية صحية متميزة للأطفال، مما يعكس حرص شركة جيد تكستايل على توفير بيئة عمل شاملة وصحية تحترم حقوق الموظفين.

تضمنت زيارة الوفد جولة تفقدية في مصنع جيد تكستايل الإسماعيلية، حيث استقبلهم السيد معتز أبوبكر، المدير الإقليمي للاتصال المؤسسي والعلاقات العامة والحكومية. وخلال الجولة، اطلع الضيوف على مختلف أقسام المصنع والتقنيات الحديثة المستخدمة في عمليات الإنتاج، مما يعزز التزام الشركة بتطبيق أعلى معايير الجودة. وقد أبدى الوفد إعجابه بالتوجه الاستثماري لشركة جيد تكستايل في العنصر البشري، مؤكدين أن تحسين ظروف العمل يؤثر بشكل مباشر على أداء الموظفين.

تعتبر زيارة الدكتورة عبلة الألفي والدكتور محمد عبدالسلام لشركة جيد تكستايل تجسيدًا حقيقيًا للتعاون المثمر بين القطاعين الحكومي والخاص. حيث أشار الوفد إلى أهمية التعاون في تطوير السياسات التي تضمن تقديم خدمات صحية أفضل للعاملين في مختلف المجالات. وقد أعربت شركة جيد تكستايل عن تقديرها للزيارة، معبرةً عن تطلعها إلى تعزيز التعاون مع وزارة الصحة لتحسين مستوى الرعاية الصحية في الشركات.

تستمر شركة جيد تكستايل في تقديم نموذج يُحتذى به في قطاع النسيج والملابس الجاهزة، حيث تبرز التزامها بتوفير أفضل الخدمات لموظفيها. إن زيارة الوفد تعكس خطوات إيجابية نحو تحسين جودة حياة العاملين وتعكس الدور الحيوي للقطاع الخاص في دفع عجلة التنمية في مصر.






Enhancing Healthcare in the Workplace: Ministry of Health Delegation Visits Jade Textile

In its ongoing efforts to improve healthcare standards and workplace environment, Jade Textile in Ismailia welcomed a high-level delegation from the Ministry of Health, led by Dr. Abla El-Alfy, Deputy Minister of Health and Housing, and Dr. Mohamed Abdelsalam, Head of the Ready-Made Garments Chamber.
Dr. El-Alfy and Dr. Abdelsalam expressed their deep admiration for the excellent healthcare services provided by Jade Textile to its employees and their families. The delegation emphasized the importance of providing quality healthcare in enhancing productivity and well-being among workers, commending the efforts made to monitor the health of employees and their children. They also praised the company’s nursery, highlighting the significant commitment to delivering exceptional healthcare for children, which reflects Jade Textile's dedication to creating a comprehensive and healthy work environment that respects employee rights.
The visit included a tour of the Jade Textile factory in Ismailia, where they were welcomed by Mr. Moataz Aboubakr, the Regional Director of Corporate Communications, Public Relations, and Government Affairs. During the tour, the guests explored various sections of the factory and observed the modern technologies employed in production processes, reinforcing the company’s commitment to applying the highest quality standards. The delegation expressed their appreciation for Jade Textile's investment in human resources, affirming that improving working conditions directly impacts employee performance.
Dr. El-Alfy and Dr. Abdelsalam’s visit to Jade Textile exemplifies the fruitful collaboration between the public and private sectors. The delegation highlighted the importance of cooperation in developing policies that ensure better healthcare services for workers across various fields. Jade Textile expressed its gratitude for the visit and its eagerness to enhance collaboration with the Ministry of Health to improve healthcare standards in companies.
Jade Textile continues to serve as a role model in the textile and ready-made garment sector, demonstrating its commitment to providing the best services for its employees. The visit signifies positive steps towards enhancing the quality of life for workers and underscores the vital role of the private sector in driving development in Egypt.

